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Protokół nr LVI/2023 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego,  

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2023 o godz. 14:00 i zakończono tego samego dnia o godz. 15:17. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 
Obecni: 
1. Roman Fraszczyk 
2. Mieczysław Jaszcz 
3. Andrzej Juszczak 
4. Andrzej Kail 
5. Rafał Karmelita 
6. Leonard Konieczny 
7. Tadeusz Koper 
8. Roman Król 
9. Eugeniusz Kurzawski 
10. Andrzej Legan 
11. Eugeniusz Leśniewski 
12. Jarosław Lewandowicz 
13. Zygmunt Mendelski 
14. Piotr Smykliński 
15. Mariusz Śpiewanek 
16. Anna Wichlińska 
17. Tomasz Wysoczański 
18. Grzegorz Zapytowski 

Małgorzata Ludniewska była nieobecna na sesji Rady Powiatu w dniu 27.02.2023 r. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Pędziwiatr – starosta Powiatu Gorzowskiego, Liliana 
Tarasiuk – skarbnik Powiatu Gorzowskiego, wicestarosta Magdalena Nowak, naczelnicy i kierownicy 
komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wlkp. oraz dyrektorzy jednostek 
organizacyjnych Powiatu Gorzowskiego, a także mecenas Marek Hrybacz. 

Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski o godz. 14.00 otworzył LVI sesję 
Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał obecnych oraz poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy 
o samorządzie  powiatowym obrady Rady Powiatu Gorzowskiego są transmitowane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 
Następnie powitał Zarząd na czele z Panią Starostą Magdaleną Pędziwiatr, radnych, Panią Skarbnik, 
pracowników starostwa, dyrektorów jednostek, mecenasa oraz mieszkańców powiatu, którzy obrady 
sesji oglądali online. 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że w sesji udział bierze 
17 z 19 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania decyzji oraz stwierdził, że obrady 
są prawomocne. 
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Ad.3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że zgodnie z 
postanowieniami  §15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz §9 ust. 1 Statutu Powiatu 
Gorzowskiego, porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie. Podkreślił, że 
zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu może wprowadzić zmiany 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 rok.  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Powiatu Gorzowskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Powiat Gorzowski oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z nich.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie porozumień zawieranych 
pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Powiatem Międzyrzeckim dotyczącym wydawania opinii i 
orzeczeń dla dzieci niewidomych i słabowidzących, niesłyszących  
i słabosłyszących.  
8. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 
rok.  
9. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego z działalności za 2022 rok: 
a) sprawozdanie komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 
b) sprawozdanie komisji Rewizyjnej, 
c) sprawozdanie komisji Spraw Społecznych, 
d) sprawozdanie komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
e) sprawozdanie komisji Zdrowia Publicznego.  
10.  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2022 rok.  
11.  Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. w 2022 
roku oraz założenia na 2023 rok. 
12.  Interpelacje i zapytania radnych. 
13.  Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących komisji Stałych. 
14.  Sprawy bieżące. 
15.  Zamknięcie LVI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych czy mają uwagi do 
przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie 
przedstawiony porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad 

 
Wyniki: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), 
Anna Wichlińska (NIEOBECNA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA). 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zatwierdziła porządek obrad LVI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Ad.4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od 

dnia 29 grudnia 2022r. do dnia 27 lutego 2023r. 

Starosta Gorzowski Magdalena Pędziwiatr przedstawiła sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu 
Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 29 grudnia 2022r. do dnia 27 lutego 2023r. 
 
Od godziny 14.20 do godziny 14.25 przerwa techniczna. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad  
sprawozdaniem Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia  
29 grudnia 2022r. do dnia 27 lutego 2023r. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  zapytał czy radni mają pytania, 
bądź uwagi do tego punktu porządku obrad? 

Radny Roman Fraszczyk wyraził słowa podziękowania dla lekarza Weterynarii za podjęcie 
konkretnych działań związanych z ptasią grypą. Zapytał czy ptasia grypa jest zakończona? Czy jeszcze 
są ogniska? 

Starosta Magdalena Pędziwiatr  odpowiedziała, że ognisk brak. 

Pani Natalia Jasińska – inspektor w Wieloosobowym stanowisku ds. Zarządzania Kryzysowego i Pionu 
Ochrony dodała, że lekarz Weterynarii wydał komunikat, aby nie sprzedawać drobiu, jajek 
pochodzących z obszarów zagrożonych i zapowietrzonych. Funkcjonariusze policji w tym celu 
przeprowadzają kontrole. 

Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań do sprawozdania Starosty z pracy Zarządu Powiatu 
Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 29 grudnia 2022r. do dnia 27 lutego 2023r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia  
29 grudnia 2022r. do dnia 27 lutego 2023r., stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 
rok był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Powiatu, Lilianę Tarasiuk. 
Skarbnik Liliana Tarasiuk poinformowała, iż w dniu 27 lutego 2023r. na Zarządzie Powiatu została 
wprowadzona autopoprawka do w/w uchwały. Wskazała, że: zwiększa się łączną kwotę dochodów  
i wydatków powiatu o kwotę 20 119,00 zł, w tym: 

- rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii – dokonuje się zwiększenia dochodów  
w §0970 wpływy z różnych dochodów z tytułu realizacji wniosków o powtórną klasyfikację 
gleboznawczą gruntów (wydatek Wydział Geodezji i Kartografii §4170 wydatki bezosobowe kwota  
20 119,00 zł). 

Ponadto na wniosek kierowników jednostek organizacyjnych dokonuje się zmian w planach 
finansowych jednostek budżetowych: 
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- rozdział 85202 Domy Pomocy Społecznej – dokonuje się zwiększenia planu finansowego  
w jednostce w §4300 zakup usług pozostałych o kwotę 19 500,00 zł oraz w §6060 zakupy 
inwestycyjne o kwotę 40 500,00 zł na zadania związane z finansowaniem wydatków związanych  
z ochroną środowiska (modernizacja sieci wodno-kanalizacyjnej w DPS Kamień Wielki – zakup trzech 
zbiorników wodnych oraz dostosowanie istniejącej instalacji wodno-kanalizacyjnej do nowych 
bardziej nowoczesnych urządzeń z wraz z ich zamontowaniem) z jednoczesnym zmniejszeniem planu 
w rozdziale 90019 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w §6050 wydatki inwestycyjne. 

Jednocześnie do uchwały 282/LV/2022 z dnia 29 grudnia 2022r. w sprawie uchwały budżetowej 
Powiatu Gorzowskiego na 2023 rok wprowadza się załącznik nr 5, w którym określa się dochody  
w wysokości 250 000,00 zł z tytułu gromadzenia środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska 
oraz wydatki na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej w wysokości 250 000,00 zł - 
zgodnie z poniższym: 

Załącznik nr 5 

Dochody związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska i wydatki na 
finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej za 2023 rok 

dochody 

dział rozdział paragraf   

900 90019 0690 250 000,00 

suma 250 000,00 

        
wydatki 

dział rozdział paragraf   

900 90007 4390 60 000,00 

900 90019 2360 10 000,00 

900 90019 4210 5 000,00 

900 90019 4300 110 000,00 

900 90019 4700 5 000,00 

852 85202 4300 19 500,00 

852 85202 6060 40 500,00 

suma 250 000,00 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
Poinformował, że projekt uchwały radni mają na tabletach. Z uwagi na fakt, że jest on bardzo 
obszerny, poprosił radnych, aby wyrazili wolę, aby go nie odczytywać. Radni taką zgodę wyrazili. 
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Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2023 rok. 
 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), 
Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 
2023 rok. Uchwała otrzymała nr 293/LVI/2023. 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Gorzowskiego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z nich. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 

Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Gorzowskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia 

warunków i zasad korzystania z nich był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Powiatu Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Poinformował, że projekt uchwały radni mają na tabletach. Z uwagi na fakt, że jest on bardzo 
obszerny, poprosił radnych, aby wyrazili wolę, aby go nie odczytywać. Radni taką zgodę wyrazili. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Gorzowskiego, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia warunków i zasad korzystania z nich. 
 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), 
Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 

Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
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Powiatu Gorzowskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gorzowski oraz ustalenia 

warunków i zasad korzystania z nich. Uchwała otrzymała nr 294/LVI/2023. 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie porozumień 

zawieranych pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Powiatem Międzyrzeckim dotyczącym 

wydawania opinii i orzeczeń dla dzieci niewidomych i słabowidzących, niesłyszących  

i słabosłyszących. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie porozumień zawieranych pomiędzy Powiatem Gorzowskim,  
a Powiatem Międzyrzeckim dotyczącym wydawania opinii i orzeczeń dla dzieci niewidomych i 
słabowidzących, niesłyszących i słabosłyszących był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
Poinformował, że projekt uchwały radni mają na tabletach. Z uwagi na fakt, że jest on bardzo 
obszerny, poprosił radnych, aby wyrazili wolę, aby go nie odczytywać. Radni taką zgodę wyrazili. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie porozumień zawieranych 
pomiędzy Powiatem Gorzowskim, a Powiatem Międzyrzeckim dotyczącym wydawania opinii  
i orzeczeń dla dzieci niewidomych i słabowidzących, niesłyszących i słabosłyszących. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz Kurzawski 
(ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), 
Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie porozumień zawieranych pomiędzy Powiatem 
Gorzowskim, a Powiatem Międzyrzeckim dotyczącym wydawania opinii i orzeczeń dla dzieci 
niewidomych i słabowidzących, niesłyszących i słabosłyszących. Uchwała otrzymała nr 295/LVI/2023. 

Ad.8. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski,  poinformował, że sprawozdanie 
Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok  było omawiane 
na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego.  
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 



7 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok i je przyjęła. 
 
Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.9. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski,  poinformował, że sprawozdania 
komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego za 2022 r. były omawiane na wspólnym posiedzeniu 
komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
sprawozdaniami. 
 
Przewodniczący poszczególnych komisji skierowali słowa podziękowania wszystkim członkom komisji 
za trud, pracę i zaangażowanie w pracę.  
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zapoznała się i przyjęła sprawozdania za 2022 rok komisji Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego, komisji Rewizyjnej, komisji Spraw Społecznych, komisji Skarg, Wniosków i Petycji i 
komisji Zdrowia Publicznego.   
 
Sprawozdanie komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
Sprawozdanie komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie komisji Zdrowia Publicznego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski,  poinformował, że sprawozdanie  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Gorzowski za 2022 rok   było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2022 rok i je przyjęła. 
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Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Gorzowski za 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.11. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o.  

w 2022 roku oraz założenia na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski,  poinformował, że informacja na 

temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. w 2022 roku oraz założenia na 

2023 rok była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 

informacją. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 

Gorzowskiego zapoznała się z informacją na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad 

Odrą Sp. z o.o. w 2022 roku oraz założeniami na 2023 rok. 

Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o.  w 2022 roku 

oraz założenia na 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad.12. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym tj. od 29 grudnia 2022r. do 26 lutego 2023r. do biura Rady Powiatu Gorzowskiego 

wpłynęło 12 interpelacji. Wszystkie interpelacje wraz z odpowiedziami umieszczone są w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

Radny Roman Fraszczyk zaapelował do władz szpitala w Kostrzynie nad Odrą jak i zarówno  

w Gorzowie Wlkp., aby podczas zatrudniania pracowników zwracali uwagę czy potencjalni kandydaci 

pozostają w innych stosunkach pracy. Uważa, że zbyt wielu ratowników medycznych zatrudnionych 

jest w wielu placówkach co skutkuje zmniejszeniem ich wydajności w pracy. 

Radny Andrzej Kail dodał, że jeżeli pracownicy otrzymywali by godne wynagrodzenie za swoją pracę  

z pewnością pracowali by wyłącznie na jednym etacie.  

Radny Andrzej Legan zaznaczył, że problem leży również w braku kadry pracowniczej.  

Radny Eugeniusz Kurzawski zapytał Starostę Gorzowskiego o szczegóły spotkania, które odbyła  

z Wojewodą Lubuskim.  

Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że spotkanie miało na celu przeprowadzenie 

rozmowy na temat wniosków, które Powiat Gorzowski złożył i które będzie składał. Wnioskowała o to 

żeby wkłady dofinansowana z budżetu państwa były wyższe ze względu na specyfikę powiatu i 

zadłużenie, które jest spłacane. Rozmowa miała na celu wparcie powiatu w kontekście inwestycji. 

Dotyczyła również Gminy Witnica w kontekście ul. Pocztowej i połączenia jej z ul. Kolejową. 

Radna Anna Wichlińska zaapelowała do radnych powiatu, aby każdy w miarę możliwości w swojej 

gminie obserwował problem kolei i funkcjonowania pociągów na trasie Kostrzyn – Krzyż 

Wielkopolski. Poinformowała, że jako radna zwróciła się do radnej Sejmiku Wojewódzkiego z prośbą 

o interwencję w/w temacie. 
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Radny Mariusz Śpiewanek skierował słowa podziękowania dla Starosty i Wicestarosty za 

konsekwentną politykę zmierzająca do rozwoju SOSW w Lipkach Wielkich. Zaznaczył, że dzisiaj odbył 

rozmowę z nową Panią Dyrektor ośrodka i jest przekonany, że nareszcie od kilkunastu lat placówka 

ma kompetentnego dyrektora. Osobę z doświadczeniem pedagogicznym  z doświadczeniem  

w zarzadzaniu oświatą oraz z wizją rozwoju placówki.   

Starosta Magdalena Pędziwiatr podkreśliła, że wraz z Wicestarostą, Skarbnikiem i Sekretarzem 

Powiatu oraz pracownikami Starostwa Powiatowego starają się, aby wszystkie możliwe 

dofinansowania wykorzystać.    

Radny Andrzej Juszczak zapytał jak wygląda zasiedlanie mieszkań chronionych w Kamieniu Wielkim? 

Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że ustawa o Pomocy Społecznej skomplikowała 

trochę sytuację, ponieważ  od marca br. gminy miały ponosić płatności, a zostało to przesunięte  

w czasie.  Wszelkie działania są podejmowane. Dodała, że ma nadzieję, że w niedługim czasie 

mieszkania chronione będą w całości zapełnione. Czekają na zmianę ustawy o Pomocy Społecznej. 

Rady Andrzej Kail zapytał czy mieszkania chronione są w ogóle zagospodarowane? Czy temat 

przekraczanych norm hałasu przy ul. Mickiewicza w Kostrzynie na Odrą w czasie rozładunku 

poruszony na komisjach wspólnych został podjęty? 

Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że mieszkania chronione nie są jeszcze w pełni 

zapełnione. Tematem hałasu pracownicy się zajęli. Wszystko jest sprawdzane od strony formalnej  

i prawnej.   

Ad.13. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 

W okresie od 29 grudnia 2022r. do 26 lutego 2023r. pracowała tylko Komisja Zdrowia Publicznego, 
która odbyła 1 posiedzenie. 
 
Ad. 14. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski podziękował radnemu 
Zygmuntowi Mendelskiemu  za docenienie Rady Powiatu Gorzowskiego i otrzymane wyróżnienie na 
Gali „Piłkarski Laur”. 
 
Radny Zygmunt Mendelski skierował słowa podziękowania dla Starosty Gorzowskiego oraz Rady 
Powiatu Gorzowskiego za wspieranie wszelkich inicjatyw promujących aktywny tryb życia wśród 
dzieci i młodzieży.  Podczas gali wyróżniona została również firma radnego Mieczysława Jaszcza. 
Sponsorem strategicznym była Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna Strefa Ekonomiczna w związku  
z powyższym skierował słowa podziękowania dla radnego Andrzeja Kail - członka zarządu. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz podziękował za wyróżnienie. 
 
Radny Andrzej Kail podziękował Pani poseł Elżbiecie Płonce za aktywności na rzecz gminy Witnica.  
W ramach dofinansowania rządowego Witnica otrzymała 10 174 950 zł na przebudowę  
ul. Sikorskiego, ul. Kolejowej i ul. Pocztowej. 
 
Pani Magda Olechnowicz Naczelnik Wydziału Budownictwa, Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska uzupełniła informacje dotyczące podjętych działań w Kostrzynie nad Odrą związanych  
z przekroczonymi normami hałasu.  
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Starosta Magdalena Pędziwiatr nawiązując do podziękowania radnego Andrzeja Kaila zaznaczyła, że 
ul. Pocztowa w Witnicy otrzymała dofinansowanie dzięki pracy pracowników Starostwa 
Powiatowego.   
 
Radny Roman Fraszczyk poinformował, że w br. w województwie lubuskim zostanie zakupionych  
20 wozów strażackich. 
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w/w punkcie. 
 
 
Ad. 15. Zamknięcie LVI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  podziękował wszystkim za udział 
w obradach i o godz. 15:17 zamknął LVI posiedzenie sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego 

Grzegorz Zapytowski 

 

Protokołowała: Adriana Gaik 
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